## Vanlei万磊

### CN.

蛋壳光Eggshell是一种耐用、耐洗、耐磨损的环保涂料,它 拥有双层蛋壳结构,弹性柔光工艺。蛋壳光光泽,鸡蛋壳般 产品综述 / 的光泽和质感纹理效果,遮盖力优异,专业品质。

值得一提的是,使用它,能让墙面更加额外的明亮和鲜艳色彩。Vanlei认为,这种近似蛋壳般的触感,可以被应用在家 居中的大部分区域。

产品特点 / ① - 蛋壳光柔和不刺眼:有别于平光与亮光,蛋壳光泽特殊 质感,高雅又能增加涂刷的空间感。

> ② - 超强耐擦洗:运用先进的抗污技术,能使漆膜紧缴,使 污渍不易渗透和沾附,轻松擦洗,就能保有墙面亮丽如新。

> ③ - 超低气味:超低气味、低有机挥发物(VOC)及抗碱防霉 等功能。

④ - 橘皮纹效果。使用小羊毛辊筒以获得此纹理效果。

⑤-没有溶剂,不含有毒有害物质,居室可以获得入住。

⑥-良好的遮盖力。良好的流平性、快干、易于施工。

⑦ - 适用于室内、木制品表面。它具有丝质表面和完全无油的独特配方,几乎不含挥发性有机化合物。

产品净重 / 5 kg / 桶 主要成分 / ① - 纯净水 ② - 无机矿物质 ③-100%的丙烯酸树脂 ④-有机硅酸盐 适用场景 / ① - 特别适合儿童房/游戏间/小孩或宠物经常使用的空间。 ② - 适用于低人流区域,室内墙壁和天花板。蛋壳光是房间、客厅、餐厅、卧室和天花板的理想选择;莫兰迪色系的加入,更适合搭配中性(3000-4500k)光源,可以被应用于居 室,客厅,餐厅等(仅)室内区域。 加水比例 / 最高不超过50%的兑水率

EN.

Eggshell is a durable, washable and wear-resistant eco-friendly coating Overview / with a double-layer eggshell structure and an elastic soft-gloss process. Eggshell gloss, eggshell-like luster and textured texture effect, excellent coverage and professional quality.

> It is worth mentioning that using it gives the walls more extra bright and vibrant colors. Vanlei believes that this almost eggshell-like touch can be applied to most areas in the home.

- $(\ensuremath{\underline{1}})$  Eggshell light is soft and not harsh: different from flat and glossy. eggshell gloss has a special texture, elegant and can increase the sense of space for painting. Features /
  - 2 Super scrub resistance: the use of advanced anti-fouling technology. can make the paint film tightly so that stains are not easy to penetrate and stain, easy to scrub, you can keep the wall surface as bright as new.

3 - Ultra-low odor: ultra-low odor, low organic volatile compounds (VOC) and anti-mildew functions.

④ - Orange peel effect. Use small wool roller to get this texture effect.

 $\ensuremath{\mathfrak{T}}$  - No solvent, no toxic and harmful substances, the living room can be obtained to move in.

6 - Good covering power. Good leveling, fast drying, easy to work

 $\widehat{\mathcal{T}}$  - Applicable to interior and wood products surface. It has a silky surface and a unique formula that is completely oil-free and contains almost no volatile organic compounds.

- Net weight / 5 kg / barrel
- ① Pure water ② Organic Silicates Ingredients / ③ - 100% acrylic resin ④ - Inorganic minerals
- Applicable / 1 - It is especially suitable for children's rooms, playrooms and other spaces frequently used by children or pets.

2 - Suitable for low-traffic areas, interior walls and ceilings. Catrice is ideal for rooms, living rooms, dining rooms, bedrooms and ceilings, the addition of the Morandi color family is more suitable for matching neutral (3000-4500k) light sources and can be applied to living rooms, living rooms, dining rooms and other (only) indoor areas.

Watering ratio / Up to 50% of the watering ratio

### 万磊建筑涂料有限公司

Foshan City Nanhai Wanlei Building Paint CO., LTD



广东生产基地(代码FS)

广西生产基地(代码QT) -东省佛山市南海区松岗万石工业区 广西壮族自治区贵港市覃塘区产业园甘化园区

▲ 注意

公司根据产品技术和发展需要,有权对产品配方进行更新升级,而不 对外另行公布,请以最新样板册颜色为准,不便之处,敬请原谅!

广州分公司 南宁分公司 <sup>--</sup>州市荔湾区羊城装饰材料市场172号 广西壮族自治区南宁市兴宁区快环建材市场













# 我們會成為那道 國貨之光

万磊涂料 【中国造,正当潮】用时间定义好涂料,用技术沉淀中国货。

## Janlei万磊

| 矛             | 是   | 在 | 的 | 的 | 國   | 註         | 氯   |
|---------------|-----|---|---|---|-----|-----------|-----|
| 盾             | 堅   | 當 | 主 | 舶 | 貨   | 定         | 風   |
| 催             | 定   | 代 |   |   | 最   |           |     |
| 生             | 的   |   |   |   | 好   |           |     |
| 新             |     |   |   |   | 的   | 挑         |     |
| 事             |     |   | 適 |   | 誝   | 戰         | 備   |
| 物             | 產   | 國 |   | 堅 |     |           | žEP |
|               | 支   | 造 | 國 | 持 |     |           | 接   |
| 國             | 持   |   | 入 |   | 國   | 万         | F   |
|               | 者   | 正 | 的 |   | 省   |           |     |
| 與             | 者】。 | 在 |   |   |     | E         | 1   |
| 進             |     | _ |   | 堅 |     | <u>چې</u> |     |
|               |     | 步 |   |   | 起   |           |     |
| 之             |     | - |   |   | え   |           | 年   |
| 周             |     |   |   |   | 路   |           |     |
|               |     | 成 |   | 製 |     |           |     |
| $\mathcal{T}$ |     | 為 | 種 | 造 | 定   | •         |     |
| 石石            |     | 這 | 價 |   | 定不平 | 我         |     |
| 淀             |     | 個 | 格 |   | 平   | 1門        |     |
| 來             |     | 時 |   | オ |     | 正         |     |
| 都             |     |   |   |   | ,   |           |     |
|               |     |   |   |   |     |           |     |





色卡颜色与实际材料颜色有少许差异纯属正常,请谅解。





















色卡颜色与实际材料颜色有少许差异纯属正常,请谅解。



Catalog color and the actual material color has a little difference is purely normal, please understand.



## 产品综述 / Overview

蛋壳光Eggshell是一种耐用、耐洗、耐磨损的环保涂料,它拥有双 层蛋壳结构,弹性柔光工艺。蛋壳光光泽,鸡蛋壳般的光泽和质感 纹理效果,遮盖力优异,专业品质。

值得一提的是,使用它,能让墙面更加额外的明亮和鲜艳色彩。万 磊认为,这种近似蛋壳般的触感,可以被应用在家居中的大部分区 域。

Eggshell is a durable, washable and wear-resistant eco-friendly coating with a double-layer eggshell structure and an elastic soft-gloss process. Eggshell gloss, eggshell-like luster and textured texture effect, excellent coverage and professional quality.

It is worth mentioning that using it gives the walls more extra bright and vibrant colors. vanlei believes that this almost eggshell-like touch can be applied to most areas in the home.

## 参考用量 / Reference dosage

深浅色基料耗材一致 / Consistent supplies for dark and light base materials

4-5m<sup>2</sup>/kg

实际覆盖范围将取决于表面的吸收能力和应 用方法。

The actual coverage will depend on the absorption capacity of the surface and the application method.





## 光泽区间参数表 / Gloss interval parameter table

对于漆膜的光泽度来说,并没有统一的评价标准。 不同角度下测得反射光强是不同的,一般用60°叫来测量,使用60° 光泽度计测量结果可以通过以下方法来进行分级:

There is no uniform evaluation standard for the gloss level of a paint film. The intensity of reflected light measured at different angles is different and is generally measured with a 60° call. The results of measurements with a 60° gloss meter can be graded by :

| 参数 / Parameters | 等级 / Level                           |
|-----------------|--------------------------------------|
| >70%            | 高光泽/ High gloss                      |
| 30% ~ 70%       | 半光泽或中光泽 / Semi-gloss or medium gloss |
| 2% ~ 30%        | 蛋壳光 / Eggshell light                 |
| 2% ~ 6%         | 蛋壳光—平光 / Eggshell gloss              |
| < 2%            | 平光 / Flat                            |



注意,这里的光泽百分数,并非反射率,而是一个相对值。

It should be noted that the luster percentage here is not a reflection rate, but a relative value.

